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kovnega ustvarjalca, kulturnega or
ganizatorja in vestnega kronista živ
ljenja v Šaleški dolini. 
Vsakdo izmed nas, katerega pot se 
je srečala z Viktorjevo, je lahko 
občudoval njegovo ostrino duha, 
razgledanost in vsestransko na
darjenost. Leta 1958 je pripravil 
prvo samostojno kiparsko razstavo 
Ivana Napotnika, s katerim je tudi 
prijateljeval in od njega črpal 
znanje, kasneje pa zasnoval tudi 
temelje Napotnikove galerije v Šoš
tanju. Od leta 1975 do 1979 se 
ga spominjamo kot prizadevnega 
predsednika Planinskega društva 
Šoštanj, ki je poleg vsakodnevnih 
obveznosti organiziral številne pla
ninske izlete in srečanja. Vseskozi 
pa je ostal uspešen propagandist v 
planinskih vrstah. 
Za svoje požrtvovalno delo v pla
ninstvu je dobil številna odliko
vanja: zlati in srebrni znak PSJ, 
nato pa še srebrni in zlati častni 
znak ter spominsko plaketo PZS. 
Tisti, ki smo ga obiskovali v času 
bolezni, vemo, kako hudo ga je pri
zadela in ga za dolga leta priklenila 
na posteljo. Kot je zapisal Leon 
štukelj v enem od pisem Viktorju 
Kojcu: »Razumem, kako Vam mora 
biti hudo, tako vitalnemu intelek
tualcu. Strašen poseg narave v Vaš 
življenjski red Vam je nenadoma 
odvzel pero iz rok. Zelo, zelo obža
lujem!!!« 
Kljub temu je ostal s svojim zna
njem, bistrostjo duha in neprecen
ljivim pripovedovanjem dogodkov 
svojega časa nepogrešljiv v naši 
sredi vse do svojega zadnjega po
čitka. 
Za svoje življenjsko delo je dobil 
Napotnikovo priznanje Občine Ve
lenje na področju kulture in prosve-
te ter številna druga priznanja. 

O, zlatih dni spomin 
me vleče na planine, 
po njih srce mi gine, 
saj jaz planin sem sin! 
Tedaj nazaj, 
nazaj v planinski raj! 

S to Gregorčičevo kitico je zaklju
čil pozdravno pismo občnemu zbo
ru društva leta 1995. 

4 5 6 Z. M., Planinsko društvo Šoštanj 

Stanetu Gantarju v slov^/ 

Na kranjskem pokopališču smo se 
12. junija 2000 poslovili od 91-let
nega Staneta Gantarja, Žirovčana, 
ki je bil med kranjskimi planinci ak
tiven in jim je ostal zvest skoraj štiri 
desetletja. Še posebej je bil srečen 
ob svoji 90-letnici, ki se je novem
bra dopolnjevala s 100-letnico 
kranjskega planinstva. 
Bil je finančni gospodarstvenik v fir
mi Merkur, kjer je kot vodstveni de
lavec vplival na popularizacijo pla
ninstva. Zaslužen je bil tudi za 
veliko materialnih pomoči društvu 
in drugemu planinskemu okolju. V 
planinskem društvu je bil desetletja 
član Upravnega odbora, predsed
nik Gospodarskega odseka, pred
sednik Nadzornega odbora... Ne
pozabna bodo zanesljivo njegova 
predavanja o gorah, cvetju in živ
ljenju na gori in pod njo. Prav ta 
sporočila je vnašal med najmlajše 
s predavanji po vrtcih, osnovnih in 
srednjih šolah ter v delovnih 
okoljih. Za ves ta čas med gorami 
in planinci, za ves trud in ljubezen 
do gora je bil odlikovan z najvišjim 
priznanjem PZS ter s priznanjem 
matičnega PD Kranj, ki mu je služil 
z vso srčnostjo in mu bil zvest celo 
življenje. 

Franc Ekar 

Častni predsednik PD , 
Radeče Stane Koselj / 
90-letnik \ / 
Dne 26. aprila je praznoval visok 
življenjskki jubilej starosta radeških 
planincev in eden izmed ustanovi
teljev PD Radeče Stane Koselj. 
Kmalu po prihodu v Radeče, kamor 
je prišel po odloku vlade na mesto 
direktorja Tovarne papirja, je kot 
velik ljubitelj narave zbral okrog 
sebe somišljenike in v začetku leta 
1952 so registrirali Planinsko 
društvo Radeče. 
Izvoljen je bil za njegovega prvega 
predsednika in ostal na tej funkciji 
polnih 34 let, vse do leta 1986, od 
takrat dalje pa je njegov častni 
predsednik. 
Že kot novoustanovljeno majhno 
društvo se je takoj priključilo akciji 
zasavskih planinskih društev pri 
izgradnji Zasavske koče na Pre-
hodavcih. Odprta je bila leta 1954, 
po dveh letih soupravljanja pa jo je 
v celoti prevzelo v upravljanje in 
vzdrževanje naše društvo, ki je bilo 
takrat še brez svoje postojanke. To 
je bila korajžna odločitev, saj še da
nes marsikateri planinec debelo po
gleda, ko ugotovi, da ima visoko
gorsko postojanko v srcu Julijskih 
Alp majhno društvo iz Zasavja. 
Radeški planinci smo ponosni na 
svojo postojanko, z velikim ve
seljem in entuziazmom skrbimo, da 
nemoteno posluje ter nudi prijetno 
zavetje vsem njenim obiskovalcem, 
ki se radi spet vračajo tja. 
Pri njenem vzdrževanju in oskrbo
vanju je v teh 46 letih sodelovalo na 
stotine radeških planincev in sim-
patizerjev, od katerih marsikdo ne 
bi nikdar doživel lepot Julijcev, če te 
postojanke ne bi imeli. 
Nasledniki v društvu smo Stanetu 
Koselju neizmerno hvaležni, da 
nam je na ta način zelo približal le
pote visokogorskega sveta. S tem 
domom smo se nekako poistovetili, 
ga vzeli za svojega in ga radi obi
skujemo. 

Spoštovani Stane, ponosni smo na 
tvoje delo v našem društvu. Ob 
tvojem prazniku ti od vsega srca 
čestitamo in ti kličemo še na mnoga 
leta! 

Planinsko društvo Radeče 
Jože Šušteršlč, predsednik 


